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                                               P R O T O K Ó Ł  Nr XVII/2011 
                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 
              odbytej w dniu  29 grudnia 2011r. w sali konferencyjnej Urzędu  
                                                  Miejskiego w Kozienicach              
 

 
Ad. 1.  
 
      Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 13-tej otworzył  
XVII S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza,  
Z-ców Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu 
Miejskiego, Posła na Sejm RP Pana Czesława Czechyrę, Dyrektora Szpitala Pana 
Marka Pacynę, Przedstawiciela Policji, Prasy, zaproszonych Gości oraz wszystkich 
obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą obecności aktualnie uczestniczy 
20 osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 Radnych, stanowi 
qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 
 
       Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda przypomniał, że 
porządek dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 
 
Proponowany  porządek   S e s j i :  
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 
3. Interpelacje i zapytania Radnych. 
4. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz Uchwały Budżetowej  
    Gminy Kozienice na rok 2012: 
4.1  Informacja Burmistrza Gminy Kozienice o założeniach Wieloletniej Prognozy     
       Finansowej Gminy Kozienice na lata 2012 – 2021 oraz budżetu Gminy    
       Kozienice na 2012 rok, 
4.2  Przedstawienie opinii RIO:  

 o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kozienice na lata 2012-2021,  

 o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Kozienice projekcie Uchwały 
Budżetowej na rok 2012 oraz możliwości sfinansowania przedstawionego 
deficytu, 

4.3 Opinie Komisji stałych Rady, 
4.4  Dyskusja, 
4.5  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na  
       lata 2012-2021, 
4.6  Podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Kozienice na rok 2012. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
5.1  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kozienice na lata  

    2011 – 2020, 
5.2 zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Kozienice na 2011 r., 
5.3 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od  

  nieruchomości oraz zwolnień w podatku od nieruchomości. 
6.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
7.   Wolne wnioski i informacje.  

   8.   Zamknięcie obrad. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad? 
 
Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  
 
         Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, 
 w obecności 20 Radnych bez uwag – jednogłośnie.       
 
Ad. 2. 
         Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 
 
Protokoł Nr. XVI /2011 z dnia 1 grudnia 2011r. został przyjęty przez aklamację. 
 
Ad. 3. 
         W punkcie interpelacje i zapytania radnych –  nie zgłoszono. 
 
Ad.4. 
         Kolejny punkt to Uchwalenie  Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz Uchwały  
budżetowej Gminy Kozienice na rok 2012. 
 
 Ad. 4.1   
          Zgodnie z procedurą uchwalenia budżetu gminy, rodzaju  
i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu 
 ( Uchwała Nr XLI/469/2009 Rady Miejskiej  z dnia 30 grudnia 2009r. ) 
Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił pokrótce informacje 
o założeniach Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kozienice na lata  
2012 – 2021, zgodnie z załączonymi załącznikami oraz o budżecie Gminy Kozienice  
na 2012 rok, a w szczególności omówił  załączniki do projektu budżetu na rok 2012 
tj.:  
- Planowane dochody Gminy Kozienice na 2012r., 
- Plan wydatków budżetowych Gminy Kozienice na 2012r., 
- Przychody i rozchody Gminy Kozienice w 2012r.,  
- Plan wydatków na przedsięwzięcia realizowane w ramach Funduszu  
   sołeckiego w 2012r, 
- Dotacje udzielane w 2012r. z budżetu podmiotom należącym i nie należącym  
  do sektora finansów publicznych. 
       Ponadto Burmistrz streścił krótko część opisową dochodów i wydatków budżetu 
zgodnie z załączoną informacją do projektu uchwały budżetowej. 
Burmistrz Gminy zwrócił uwagę, że budżet na rok 2012 jest budżetem ambitnym,     
w dużym stopniu realny. Po czym dodał, że jeżeli zaistnieją inne okoliczności             
w sferze gospodarczej i politycznej – mogą być korekty.  
 
       Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kozienice na lata  
2012 – 2014 oraz Uchwały Budżetowej na rok 2011 był omawiany                                
i analizowany na posiedzeniach komisji branżowych, naradzie u Burmistrza przy 
udziale Przewodniczącego, Z-ców Przewodniczącego Rady Miejskiej, 
Przewodniczących Komisji branżowych Rady oraz na naradzie z Sołtysami  
i Przewodniczącymi Komitetów Osiedlowych. 
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         Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2021 oraz  budżetu 
Gminy na 2012 rok Radni otrzymali na piśmie we właściwym terminie. 
      
         Kończąc swoje wystąpienie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka prosił 
Wysoką Radę o przyjęcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata  
2012-2021 oraz  budżetu Gminy na rok 2012r.  
 

Ad. 4.2  

          Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda przedstawił: 
 
- Uchwałę NR: Ra.461.2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie z dnia 01 grudnia 2011r.  w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Gminy Kozienice  projekcie Uchwały Budżetowej na rok 2012  oraz           
o możliwości sfinansowania przedstawionego deficytu. 
 
         Uchwała NR: Ra.461.2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 01 grudnia 2011 stanowi integralną część 
niniejszego protokołu.  
 
- Uchwałę NR: Ra.462.2011  Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie z dnia 01 grudnia 2011r. w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Gminy Kozienice projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy na lata 2012-2021. 
 
          Uchwała NR: Ra. 462.2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 01 grudnia 2011 stanowi integralną część 
niniejszego protokołu.  
 
Do przedstawionych Opinii RIO – Radni uwag nie zgłosili. 
  
Ad. 4.3. 
           Po czym Przewodniczący stałych Komisji branżowych, w kolejności zgodnie  
z ramowym harmonogramem pracy Komisji  przedstawili  stanowiska i opinie            
w powyższej sprawie wypracowane na posiedzeniach Komisji.  
 
           Jako pierwsza głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Zdrowia i Opieki 
Społecznej Radna Pani Zofia Świechowska: 
 
„ Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej na spotkaniach przed sesyjnych wnikliwie 
analizowała projekt budżetu na 2012r. 
       Komisja stwierdziła, że środki w budżecie zostały w miarę sprawiedliwie 
rozdzielone, jeżeli chodzi o rozwój infrastruktury wiejskiej i miejskiej, ale widzi jednak 
nadal znaczące braki w mieście. Brakuje pieniędzy na budowę nowych i remonty 
starych ulic, chodników i parkingów, terenów zielonych. 
     Komisja Zdrowia odniosła się też do zagospodarowania funduszy sołeckich, 
twierdząc że zostały one stworzone, aby dać poszczególnym sołectwom możliwość 
realizacji swoich inicjatyw społecznych, lokalnie, ale w ramach wykorzystania 
własnych środków finansowych.         
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Osobny problem dla Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej to również małe wsparcie 
Gminy na Służbę Zdrowia. Komisja zdaje sobie sprawę, że tu nie jest najlepiej, 
potrzeby finansowe są bardzo duże. 
Reasumując, Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej po analizie zmian                          
w projekcie budżetu na 2012 rok zaopiniowała pozytywnie, życząc 100% wykonania”.      
 
      Opinię Komisji Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji                     
i Bezpieczeństwa Publicznego przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Andrzej  
Kowalski, informując o pozytywnej akceptacji projektu budżetu na 2012 rok                 
z uwzględnieniem wniosku „ przebudowa ulicy Kościuszki od ulicy Hamernickiej do 
Mleczarni – kwota 50.000 zł lata 2012-2013.    
 
      Opinię  Komisji Edukacji Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji przedstawiła  
Przewodnicząca Komisji Pani Anna Kurp, informując o pozytywnej akceptacji 
projektu budżetu, uwzględniając wniosek : 
Dział 852 Pomoc społeczna, rozdział 85219, par. 6050 wydatki inwestycyjne 
jednostek budżetowych PT , adaptacja pomieszczeń z budynku PSP w m. Przewóz 
na potrzeby WTZ wraz z zagospodarowaniem terenu kwota 450.000 zł  
zdjąć 50.000 - z przeznaczeniem na PT budowy sali gimnastycznej przy PSP              
w Kozienicach.  
 
        Opinię Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska przedstawił Pan 
Marek Kapusta – Przewodniczący Komisji, informując o pozytywnej akceptacji 
projektu budżetu na rok 2012. 
Komisja nie zgłosiła  wniosków do projektu budżetu.   
 

 Opinię o budżecie Gminy na 2012 rok w imieniu Komisji Budżetu, Finansów           
i Rozwoju Gospodarczego przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Wołos. 

 
        Komisja rozpatrywała projekt budżetu w trakcie trzech posiedzeń. Pierwsze 
posiedzenie w dniu 5 grudnia było poświęcone w pierwszej części planowanym 
dochodom w sytuacji gdy Rada Miejska nie przyjęła zmian w podatkach lokalnych, 
plan dochodów został zmniejszony o kwotę 900 000zł. W trakcie tego posiedzenia 
zostały poddane analizie plany finansowe jednostek budżetowych. Plany te zostały 
przygotowane oszczędnie, zostały ograniczone wydatki bieżące, natomiast zostały 
zabezpieczone środki na płace i pochodne w tych jednostkach tak aby chronić 
miejsca pracy. 
        Komisja przy tegorocznym budżecie po raz drugi zajmowała się wieloletnią 
prognozą finansową. Ta prognoza pokazuje, że zmniejsza się ilość wolnych środków 
wynikających z dochodów nad wydatkami bieżącymi, które można przeznaczyć na 
zadania inwestycyjne. Taka sytuacja wynika min. z faktu, że w 2012r Gmina 
Kozienice musi wpłacić do budżetu centralnego kwotę 4,492 tysiące, jest to tzw. 
„janosikowe” oraz 6 200 tysięcy  z tzw. przelewy redystrybucyjne z opłat 
środowiskowych przy dodatkowo zmniejszonych wpływach z podatku dochodowego 
od osób fizycznych  pokazuje nam jak trudny do realizacji po stronie dochodów 
będzie ten budżet. Aby można było utrzymać poziom inwestycji szczególnie 
inwestycji drogowych w ramach budżetu przewidziana jest emisja obligacji 
komunalnych. Na kolejnym posiedzeniu w dniu 16 grudnia Komisja analizowała 
wydatki w ramach budżetu. Taki tryb pracy pozwolił sformułować wnioski i skierować 
większy strumień pieniędzy na inwestycje, szczególnie na inwestycje drogowe. 
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           Budżet na rok 2012 po korekcie został skonstruowany w oparciu o stawki 
podatków i opłat lokalnych z roku 2008.  
           Przy omawianiu wydatków  zwrócono uwagę na kilka działów, które w sposób 
znaczący wpływają na jego realizację: 

 Dział Tansport to kwota 11 902 631 zł co stanowi 8,93% całości /9 538 931 zł 
co stanowi 6,44% całości wydatków/. 

 Dział Administracja to kwota 13 397 935 co stanowi 10,05 % //12 393 239 co 
stanowi 8,36% /kwota wyższa//. 

 Dział Oświata i Wychowanie to kwota 41 980 190 co stanowi 31,5% całości 
wydatków w tym subwencja 18 915 803 zł tj. 45% wszystkich wydatków         
w oświacie // 39 482 113 z czego subwencja to kwota 17 707 170 /                  
w stosunku do roku ubiegłego mamy znaczący wzrost //. 

 Dział Pomoc Społeczna to kwota 12 006 152 co stanowi 9% całości wydatków  
/ / 11 475 202 co stanowi 7,74% / kwota porównywalna   

      z rokiem poprzednim. 

 Dział Kultura Fizyczna to kwota 12 491 782 co stanowi 9, 37%  
      // 11 588 700 co stanowi 7,53% całego budżetu. 

 Dział Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego to kwota 4 170 000 co 
stanowi 3,13% 

 Dział Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska to kwota                  
17711  533 co stanowi 13,29 % // 40 955 292 co stanowi 27, 64% spadek 
wydatków o kwotę  23 243 759 zł wskazuje na to,że realizacja projektu              
w ramach Funduszy Spójność dobiega końca. 

 
Komisja zgodnie z procedurą podczas trzeciego posiedzenia w dniu               

19 grudnia 2011r. rozpatrzyła 2 wnioski komisji branżowych, jeden został 
uwzględniony lecz znaleziono inne źródło finansowania niż we wnioskach komisji 
branżowych,1 wniosek nie uzyskał większości i został odrzucony. Dodatkowo 
komisja wypracowała 5 wniosków a 6 autopoprawek zgłosił Burmistrz, które zostały 
przyjęte przez Komisję. 
 
           Ostatecznie Komisja Budżetu przyjęła 12 wniosków do projektu budżetu, które 
w całości zostały zaakceptowane przez Burmistrza i zgodnie z procedurą znalazły się 
w ostatecznym projekcie budżetu, który wszyscy radni otrzymali. 
 
Komisja na wniosek Burmistrza zmniejszyła dochody o 900 000 zł w tym                  
600 000 zł to podatek od nieruchomości od osób prawnych oraz 300 000 zł to 
podatek od osób fizycznych. Komisja zmniejszyła wydatki o kwotę 900 000 zł   
w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa zdejmując z budżetu zadanie - PT                
i termomodernizacja budynków przy ul. Warszawskiej 19 oraz zmniejszyła 
finansowanie o 50 000 zł w dziele 900 Zakłady Gospodarki Komunalnej. Natomiast 
zwiększyła dochody z tytułu wpływu z podatku rolnego o kwotę 27 000 zł, wynika to  
z przyjętej Uchwały o podwyżce podatku rolnego i przeznaczyła te środki na dwa 
zadania w dziale 926 Kultura fizyczna wynikające z przyjętych zadań przez sołectwa 
w ramach Funduszu Sołeckiego jest to zakup kontenera socjalnego dla Stanisławic 
kwota 19 000 zł i organizacja festynów dla Janikowa i Łuczynowa kwota 8 000 zł.  
Komisja wprowadziła w dziale Transport dwa nowe zadania: - przebudowa ulicy 
Kościuszki od ul. Hamernickiej do Mleczarnii z kwotą 50 000 zł i PT i budowa drogi 
gminnej m. Cudów z kwotą 300 000 zł oraz zadanie PT i budowa placu zabaw           
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w ramach programu Radosna Szkoła w PSP Wola Chodkowska z kwotą 120 000zł, 
zwiększyła środki na zadaniu PT i termomodernizacja budynku Przedszkola nr 2.   
Komisja odbyła długą dyskusję na temat funkcjonowania funduszu sołeckiego             
i zapisanych w nim zadań. Komisja podjęła ostatecznie decyzję o pozostawieniu 
wszystkich zadań, które są zapisane w dziale Transport , przeważyły tu argumenty 
Pana Igora Czerwińskiego - Zastępcy burmistrza, który wskazywał, że tak duży 
zakres zadań projektowych umożliwi nam w tej kadencji uporządkować status 
prawny tych dróg i w przyszłości pozwoli nam w sposób uporządkowany realizować 
zadania drogowe.  
Natomiast z pozostałych zadań inwestycyjnych zapisanych w ramach Funduszu 
Sołeckiego i dofinansowanych z budżetu została zdjętą kwota 292 565 / zadania te 
dalej w budżecie z kwotami wynikającymi ze środków, które są zapisane w Funduszu 
Sołeckim winny być realizowane w tych kwotach / i przeniesiona na następujące 
zadania, 50 000 zł to przebudowa ul. Kościuszki, kwota 142 565 została na rezerwy 
ogólne i celowe ponieważ nie zostały uchwalone nowe statuty Komitetów 
Osiedlowych i Sołectw dalej funkcjonuje tzw. odpis od podatku rolnego i w miesiącu 
lutym odbędą się zebrania wiejskie i osiedlowe, które rozdysponują tę kwotę w/g 
własnego uznania jest to realizacja tzw. budżetu partycypacyjnego gdzie mieszkańcy 
bezpośrednio decydują co ma być realizowane w ramach sołectwa. Kwota 100 000 zł 
została przeniesiona na renowację zabytkowej oficyny i dróg dojazdowych, przez 
wiele lat projekt ten aplikował o środki europejskie i bez efektu a po każdej zimie 
pokoje były zalewane i malowane i wjazd też wygląda nienajlepiej. Kolejny wniosek 
przyjęty przez komisje to zdjęcie kwoty 50 000 zł z działu Kultura i Ochrona 
Dziedzictwa Narodowego i przeniesienie na remont oficyny pałacowej. 
 
      Komisja, projekt uchwały budżetowej przyjęła w głosowaniu przy jedenastu 
osobach obecnych, wszyscy głosowali „za” w związku z tym Komisja Budżetu, 
Finansów i Rozwoju Gospodarczego wnosi o uchwalenie budżetu na rok 2012           
w wersji przekazanej przez Burmistrza. 
 
 
      Reasumując wszystkie Komisje branżowe wyraziły  pozytywną opinię 
na temat Projektu  Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Kozienice na lata  
2012 – 2021 oraz Uchwały Budżetowej na rok 2012.   
 
      W dyskusji nad powyższym tematem głos zabrali: 
 
Radna Pani Malec Ewa wyraziła niezadowolenie w związku ze zdjęciem przez 
Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego w dniu 19 grudnia br.  
3 wniosków zgłoszonych przez Radną do budżetu roku 2012 tj. : 

 Wykonanie projektu i budowa placu zabaw przy bloku nr 13 w Świerżach 
Górnych. 

 Wykonanie projektu technicznego remizy OSP w Świerżach Górnych, 

 Urządzenie skweru ( utwardzenie, nasadzenie krzewów, zasianie trawą, 
postawienie ławeczek). 

Wnioski j.w. zostały złożone przez Radną zgodnie z procedurą uchwalania budżetu 
na piśmie. 
Radna zwróciła uwagę, że w I wersji projektu  budżetu zadania o których mowa j.w. 
były uwzględnione. Dwa z wymienionych w piśmie wniosków zostały pozytywnie 



 7 

przegłosowane przez Komisję Gospodarki Przestrzennej na posiedzeniu w dniu 
27.09.2011r.  
Radna zaprotestowała takim działaniom Komisji Budżetu, zdaniem Radnej realizacja 
powyższych wniosków służyła będzie  m.in. poprawie warunków życia mieszkańców, 
zaspokoi zbiorowe potrzeby, zapewni bezpieczeństwo pożarowe, powodziowe. 
Zdaniem Radnej zdjęcie tych zadań to wystąpienie przeciwko wnioskodawcy  
i mieszkańcom Świerży Górnych. Zapytała – Czy to jest sprawiedliwy rozdział 
środków? 
Radna uważa, że procedura uchwalenia budżetu ma pewne wady, dlatego też 
wskazane by było ją zweryfikować.  
Zwróciła uwagę, że na temat proponowanych zmian w projekcie budżetu, jakie miało 
miejsce,  po posiedzeniu Komisji Finansów – Komisje nie mogły się wypowiedzieć.  

 
Radny Pan Ryszard Zając zwrócił uwagę na niedoinwestowanie obszarów miejskich, 
chodzi o budowę ulic, chodników i parkingów, ponadto zwrócił uwagę na zachwiane 
proporcje pomiędzy miastem a terenami wiejskimi. 

 
Radna Pani Anna Kurp nawiązała do negatywnie zaopiniowanego wnioski tj. 
PT budowy sali gimnastycznej przy PSP Nr 3 w Kozienicach kwota 50.000zł,      
w związku z tym przedstawiła kilka informacji merytorycznych, stwierdzając m.in., że 
obecna sala gimnastyczna jest całkowicie wykorzystana, zajęcia odbywają się na 
korytarzach lub na pływalni.  
 
Radny Pan Stanisław Kuźnar poparł Radnego Pana Ryszarda Zająca, informując 
również, że niektóre miejsca w mieście traktowane są wyjątkowo niedbale. 
Radny zwrócił uwagę, że nie wszystkie zadania, które były zgłoszone do Wieloletniej 
Prognozy Finansowej zostały ujęte. 
Mówił również o przebudowie drogi do Mleczarni, ul. Kościuszki i Armii Ludowej. 
 
Radny Pan Włodzimierz Kowalski wspomniał o potrzebie uzbrojenia terenów 
wiejskich, aby tereny wiejskie mogły się rozwijać, wspomniał o wieloletnich 
zaniedbaniach, obszarach pozbawionych sieci drogowych, dróg utwardzonych, 
przychodzi czas aby realizować te zadania. Radny uważa, że polityka Gminy jest 
zrównoważona. Podział środków miasta i wsi jest proporcjonalny.  
 
Radny Pan Andrzej Gogacz podziękował Radzie Miejskiej, Burmistrzowi za 
wprowadzenie zadania pod nazwą  „Przebudowa ulicy Kościuszki od ulicy 
Hamernickiej do Mleczarni”. 
 
Burmistrz Gminy wyjaśnił m.in. : 
W pierwotnej wersji projektu budżetu, wnioski Radnych o których mowa j.w. uzyskały 
akceptację, ale pojawiły się nowe okoliczności. 
Stawki lokalne pozostały na poziomie roku 2008. Wydatki są bardzo ograniczone.  
Zdjęto  Warszawską 19. Hierarchia wszystkich inwestycji będzie bardziej 
kontrolowana. Te sprawy wynikają z nowych regulacji prawnych.      
 
  Ad. 4. 5 

           Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty 
uchwał : 
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- w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kozienice na 
lata 2012-2021 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych  
został przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr  XVII/ 144 /2011 stanowi integralną część niniejszego protokołu 
 
Ad. 4,6. 
- w sprawie uchwalenia Uchwały Budżetowej na rok 2012 Gminy Kozienice 
oraz możliwości sfinansowania przedstawionego deficytu  
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20  Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.  
Uchwała Nr XVII/ 145 /2011 stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 
      W sesji udział wzięło – 20 Radnych.  

  
      W tym momencie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka podziękował Radnym 
za uchwalenie Uchwały budżetowej na rok 2012, podziękował również tym,  
którzy przyczynili się do utworzenia budżetu.  
 
Ad. 5.1. 

 
       W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił 
kolejne projekty uchwał:  
 
-w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2020 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XVII /146 /2011 w załączeniu do protokołu. 
         
-w sprawie  zmian w uchwale budżetowej Gminy Kozienice na 2011r. 
 Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych  bez 
uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XVII/ 147/2011 w załączeniu do protokołu. 
         
 -zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości oraz zwolnień w podatku od nieruchomości 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 17 Radnych został 
bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XVII /148/2011 w załączeniu do protokołu.  
     
Ad. 6. 
 
        W związku z nie zgłoszeniem  interpelacji i zapytań przez radnych – odpowiedzi 
brak.  
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Ad. 7. 
 
         W punkcie  wolne wnioski i informacje głos zabrali:  
Radna Pani Kuśmierczyk-Balcerek Małgorzata zgłosiła wniosek, aby w przyszłym 
roku zaprosić na Sesję Rady Miejskiej przedstawiciela GDDKiA, celem 
przedstawienia perspektyw, wieloletnich prognoz, przeszkód i innych problemów. 
 
Radny Pan Andrzej Gogacz zasygnalizował kwestię związaną z wejściem w życie od 
1 stycznia 2012r.  Ustawy śmieciowej. 
W związku z tym zapytał czy Burmistrz powołał, Zespół, który by wprowadził tą 
Ustawę w życie. 
 
Radny Pan Zając Ryszard zaapelował do Służby Zdrowia – lekarzy – informując, że 
1/3 uczniów ma zwolnienia lekarskie z Wychowania fizycznego.  
Takim stanem rzeczy jako Dyrektor szkoły jest zaniepokojony.  
 
Burmistrz Gminy zachęcał, dzieci, młodzież,  mieszkańców do uczestniczenia            
w zajęciach basenowych. 
 
Prośbę Radnej Pani Małgorzaty Kuśmierczyk –Balecrek Burmistrz Gminy przekaże 
Dyrekcji GDDKiA  zarówno w temacie drogi krajowej nr  79 i 48. 
 
Ad. 8.  
 
       Kończąc obrady Sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 
przekazał obecnym na Sesji oraz Mieszkańcom Gminy Kozienice Życzenia 
Noworoczne.  
  
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz 
Prawda  dokonał zamknięcia o godz. 16.00 XVII   SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ          
w KOZIENICACH. 
 
Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 
Elżbieta Kołodziejczyk 
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 
 
 
 
 

 


